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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny ANDZREJ ZIELIŃSKI – Wiceprzewodniczący Rady  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu. Mam kilka pytań. Pierwsze – 

chciałbym rozszerzyć to pytanie, które zadał Pan radny Siwek, a mianowicie w ogóle o Plan 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta. Kiedyś była mowa o tym, że jeszcze nie ma 

warunków środowiskowych, ale z tego, co wiem już zostały uzgodnione, w związku z tym 

chciałem zapytać o los Planu Przestrzennego Zagospodarowania Miasta, bo dotyczy to wielu 

fragmentów miasta, a nie tylko tej części, o której mówił Pan radny Siwek. Chciałem zapytać 

o los Planu i jakie są najbliższe w związku z tym działania podjęte przez Pana Burmistrza, czy 

planowane do podjęcia przez Pana Burmistrza. Drugie pytanie moje dotyczy kwestii… tutaj 

już powiedział Pan Jaworski o tym konflikcie, ja mam pytanie takie, czy Miasto ma w ogóle 

jakikolwiek zamiar w tej sprawie, żeby to rozstrzygnąć? Jeśli tak, to jakie są plany Burmistrza 

w tym zakresie? Natomiast chciałbym przy okazji zadać pytanie o tą strefę kibica. Ja 

rozumiem – chyba, że źle rozumiem – rozumiem, że koncesja dotyczy wszystkich meczów, 

51 meczów. A przecież jest transmisja otwarta w kanale TVP i Polsat i meczów z udziałem 

Polaków i potem następnych. Czy więc nie można zorganizować bez koncesji strefy kibica na 

tych kanałach otwartych bez udziału firmy zewnętrznej? Po prostu miasto organizuje strefę 

kibica tylko z udziałem tych meczów, które są transmitowane na kanałach otwartych? Myślę, 

że to nie będzie wiele kosztowało, a chętnych będzie na pewno dużo. Nie sądzę, żeby całe 

miasto było zainteresowane oglądaniem wszystkich meczów, ale z udziałem Polaków z całą 

pewnością oraz tych, które będą na kanałach otwartych transmitowane, a więc od 

ćwierćfinału do finału. Przecież można tą sprawę szybko jak sądzę załatwić. Jeżeli istnieje 

taka możliwość, to apeluje do Pana Burmistrza lub nie – jeżeli nie, to proszę odpowiedzieć bo 

to, ażeby w trybie pilnym spróbować tą sprawę załatwić. Myślę, że nie trzeba być fanem piłki 

nożnej, żeby uznać, że takie strefy kibiców integrują, cementują wokół jakiegoś ważnego 

wydarzenia z udziałem reprezentantów Polski. I to tyle, dziękuje bardzo. 

 

BURMISTRZ MIASTA 

Natomiast, jeśli chodzi o plan zagospodarowania przestrzennego tą kwestię również podnosi 

Pan Przewodniczący Zieliński, rzeczywiście w połowie ubiegłego roku, już zakończona 



została po wielu latach decyzja środowiskowa na S19. W tej chwili jesteśmy na etapie, że 

instytut, bo trafił nam się też trudny partner do realizacji, w międzyczasie zmieniła się ustawa, 

która wymaga od wykonawców zmian planu zagospodarowania wykonania dodatkowych 

dokumentów. Instytut planowania przestrzennego z Warszawy realizuje te zmiany i 

oczekujemy na zakończenie prac. Pan Przewodniczący Zieliński oprócz planu podnosi jeszcze 

kwestię strefy kibica. Z naszej wiedzy i z tego co czytamy to każde publiczne odtwarzanie 

meczu jest obłożone zakupem licencji. Oczywiście znamiona przestępstwa takie odtwarzanie 

bez licencji ma. Ja sprawdzę jeszcze jutro może będziemy konsultować. Z naszej wiedzy 

nawet to, że mamy w telewizji polskiej w domu za darmo, to publiczne odtwarzanie jest 

obłożone zakupem licencji.(…) Jeśli chodzi o wspólnoty to musi być decyzja zarządu 

wspólnoty. Wspólnoty były tworzone od 1995r. jeśli chodzi o wykup mieszkań od miasta i 

wykup współwłasności gruntów. To się działo od 1995r. Nasilenie miało miejsce w roku 

2004, 2005. Potem były pojedyncze przypadki w latach kolejnych. Na dzień dzisiejszy mamy 

29,88% udziałów w nieruchomości. Tak jak patrzymy na przestrzeń jest to możliwe, żeby z 

zarządem wspólnoty próbować rozmawiać. Tu jest oczywiście w moim przekonaniu jedyna 

osoba, która może to zainicjować, bo to z terenu spółdzielni przesunięcie na wspólnotę, 

zarząd spółdzielni mieszkaniowej, gdzie ta droga jest przy najbliższym położeniu do bloku 

spółdzielczego. 


